

Title (en)

Ink ribbon cassette.

Title (de)

Farbbandkassette.

Title (fr)

Cassette à ruban encreur.

Publication

EP 0299225 A1 19890118 (DE)

Application

EP 88109675 A 19880616

Priority

DE 8709866 U 19870717

Abstract (en)

An ink-ribbon cassette (10) with an internal ink-ribbon supply has guidance arms (11, 12) for the ink ribbon which emerge from the space within the cassette and between their two free ends hold an ink ribbon section to be guided through a printing region. A support strip (19) made of elastically flexible material and resting in the two guidance arms (11, 12) lies against and behind the section of the ink ribbon and protrudes from at least one guidance arm (12) into the space (13) surrounded by the guidance arms (11, 12).

Abstract (de)

Eine Farbbandkassette (10) mit einem im Kassettenraum angeordneten Farbbandvorrat hat von dem Kassettenraum ausgehende Führungsarme (11, 12) für das Farbband, die zwischen ihren beiden freien Enden einen durch einen Druckbereich zu führenden Farbbandabschnitt halten. Hinter dem Farbbandabschnitt liegt an diesem ein Stützstreifen (19) aus elastisch biegsem Material an, der in den beiden Führungsarmen (11, 12) liegt und aus mindestens einem Führungsarm (12) in den von den Führungsarmen (11, 12) umschlossenen Raum (13) hineinragt.

IPC 1-7

B41J 32/02; B41J 35/26

IPC 8 full level

B41J 32/02 (2006.01); **B41J 35/04** (2006.01); **B41J 35/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41J 32/02 (2013.01); **B41J 35/04** (2013.01)

Citation (search report)

- US 4383775 A 19830517 - TRAMMELL KENNETH L, et al
- US 4325645 A 19820420 - MIYAJIMA MIKIO, et al

Cited by

EP0499103A1; US5186554A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8709866 U1 19871001; DE 3862173 D1 19910502; EP 0299225 A1 19890118; EP 0299225 B1 19910327

DOCDB simple family (application)

DE 8709866 U 19870717; DE 3862173 T 19880616; EP 88109675 A 19880616